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Abstract (en)
[origin: WO8102231A1] Binary vapor cycle method of electrical power generation wherein two refrigerant fluids can be used to operate an apparatus
for generating mechanical and electrical power, in which the first condenser (18) serves as a heat source for the second evaporator (36). A vacuum
is drawn on conduit (16) by pump (22) so that warm surface ocean water will evaporate to feed the first condenser (18), which is cooled by a
refrigerant such as ammonia, the working fluid in the second heat pump. The evaporated ammonia, in turn, drives positive displacement pump (72)
and is cooled by deep ocean water from pump (64). This apparatus solves the problem of operating a heat pump system with two sources that are
relatively close in temperature.

Abstract (fr)
Dans un procede a cycle de vapeur binaire de production d'energie electrique deux fluides refrigerants peuvent etre utilises pour faire fonctionner
un appareil de production d'energie mecanique et electrique, ou le premier condenseur (18) sert de source de chaleur pour le second evaporateur
(36). Un vide est cree sur la conduite (16) par une pompe (22) de sorte que l'eau chaude a la surface d'un ocean s'evapore pour alimenter le
premier condenseur (18) lequel est refroidi par un refrigerant tel que l'ammoniac, le fluide de travail dans la seconde pompe de chaleur. L'ammoniac
evapore, a son tour, entraine une pompe a deplacement positif (72) et est refroidi par les eaux profondes de la mer aspirees par la pompe (64). Cet
appareil resout le probleme du fonctionnement d'un systeme de pompe a chaleur avec deux sources qui ont des temperatures relativement voisines.
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